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Protokół Nr 39/17 
z obrad XXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się 

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  
w dniu 12 września 2017 r. 

 
Początek posiedzenia – godz. 15.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 16.20.  
 
Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Srokowo. 

 

Ad. pkt. 1 

Otwarcie XXXIX nadzwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t. j. Dz. U. z 2016r. poz. 446 ze zm.) w związku z § 24 ust. 4 Statutu Gminy Srokowo 

otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński.   

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył posiedzenie XXXIX 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Srokowo zwołanej na wniosek Wójta Gminy Srokowo, 

a następnie powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Marka Olszewskiego – Zastępcę Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Chociełowską - Sekretarz Gminy, 
Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek, 

 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1 i 2  do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie 

sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy                 

9 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 9 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymujący się” został wybrany radny Marek Stachurski, 

kolejny z listy radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy  zamknął pkt. 1 porządku obrad i przeszedł do realizacji 

pkt. 2.  

Ad. pkt. 2 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował, że porządek 

obrad (zał. nr 3) radni otrzymali w ustawowym terminie. Zapytał czy są  wnioski lub 
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uwagi do porządku obrad, a wobec ich braku porządek obrad przedstawiał się 

następująco: 

 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.  Podjęcie uchwał w sprawach:  

     3.1. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 r.  

     3.2. Udzielenia Gminie Sośno pomocy finansowej na usuwanie skutków nawałnic. 

     3.3. Zasad usytuowania na terenie Gminy Srokowo miejsc sprzedaży                     

           i podawania napojów alkoholowych oraz ustalenia liczby punktów sprzedaży  

           napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem  

            piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu  

           sprzedaży. 

4.  Sprawy różne. 

5.  Zamknięcie sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 2. i przeszedł do realizacji punktu 3.  

porządku obrad. 

 
 

Ad. pkt 3. 

Podjęcie uchwał w sprawach:  

3.1. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o zabranie głosu Zastępcę 

Wójta Gminy Marka Olszewskiego o wprowadzenie do tematu. 

O godzinie 15.05 na obrady sesji przybył radny Maciej Kuriata – stan 10 radnych. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że zmiany budżetu Gminy 

Srokowo na 2017 rok dotyczą przeniesień po stronie wydatków polegających na : 

zmniejszeniu o kwotę 20 000,00zł w rozdz. 70005 par 4390 t. j. zdjęcia z planów do 

realizacji opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej (10 000,00zł), oraz 

sporządzenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe (10 000zł) z przeznaczeniem na pomoc finansową dla Gminy Sośno w woj. 

Kujawsko- Pomorskim - 10 000zł  oraz dotację  dla ZGKiM na remont dachu budynku 

(w którym jest jedno gminne mieszkanie) po zawaleniu się komina zgodnie                           

z procentowym udziałem Gminy. Dokonuje się zmiany planu wydatków na promocję 

gminy zwiększając o kwotę 144,60zł na zakupy usług z jednoczesnym zmniejszeniem 

tej kwoty na zakup materiałów. Dokonuje się przeniesień wydatków w rozdz. 80150                

w Szkole Podstawowej  dostosowując plan do potrzeb szkoły w nowym roku szkolnym 

na kwotę 6 600zł (zatrudnienie psychologa); wydatków w funduszu sołectwa Solanka 

na organizację  imprez kulturalno- sportowych w sołectwie w kwocie 288,00 zł                          
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z paragrafu  4210 na paragraf 4300 oraz w paragrafach z 4300 na 4210 w funduszu 

sołeckim sołectwa Siniec w dziale drogi gminne kwotę 8123,54zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radna Regina Wieczorek powiedziała, że już w tamtym roku mieszkańcy budynku,                 

w którym zawalił się komin zgłaszali jego zły stan. Radna uważa, że wcześniej należało 

zająć się tym tematem, a wszelkie koszty poniesione przez mieszkańców i gminę  

byłyby zdecydowanie mniejsze.  

Radna Ewa Dudek zapytała czy były robione przeglądy innych kominów po to, aby 

sprawdzić czy nie stwarzają one jakiegokolwiek zagrożenia?  

Radny Piotr Dziadoń zapytał czy jest możliwość, aby np. mieszkańcy budynku wyszli                   

z zarządu gospodarki komunalnej i stworzyli spółdzielnię mieszkaniową z funduszem 

remontowym?  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że z protokołów kominiarskich 

wprost nie wynikało, że ten komin wymagał natychmiastowej naprawy. Problem tkwi 

w tym, że po tej awarii musimy zdawać sobie sprawę z tego iż przy tak intensywnych 

opadach deszczu, którym towarzyszy silny podmuch wiatru dochodzi do wypłukiwania 

zaprawy w miejscach nieotynkowanych lub takich, gdzie tynki uległy zniszczeniom.               

W związku z powyższym przy dokonywaniu zleceń na przeglądy kominiarskie, tam 

gdzie mamy swoje obiekty Zastępca Wójta będzie uczulał ZGKiM, aby kominiarze 

dokonywali bardzo szczegółowych przeglądów wszystkich punktów,  a w miejscach, 

gdzie istnieje konieczność wykonywania napraw będą wydawane polecenia jak 

najszybszych ich realizacji czyli budowy nowych kominów lub ponownego ich 

otynkowania.  

Jeśli chodzi o pytanie radnego Piotra Dziadonia to mamy problem z zachęceniem ludzi 

do zawiązywania wspólnot mieszkaniowych. Budynek, w którym zawalił się komin 

znajduje się osiem lokali. Przy siedmiu lokalach zgodnie z ustawą jest obowiązek 

powołania wspólnoty mieszkaniowej i wyodrębnienia zarządu. W ubiegłym roku do 

wszystkich mieszkańców trafiła informacja dotycząca obowiązków wynikających                      

z ustawy o najmie lokali, a odzew był zerowy gdyż nie powstała ani jedna dodatkowa 

wspólnota mieszkaniowa na terenie gminy. Z ustawy wynika, że do pięciu lokali mamy 

małą wspólnotę gdzie mieszkańcy wspólnie i bezpośrednio decydują o wszystkich 

przedsięwzięciach.  Jeśli mamy do czynienia z siedmioma lokalami (lub ich większą 

ilością) te obowiązki są o wiele większe i wiążą się z ustaleniem sposobu zarządzania 

nieruchomością- te wspólnoty funkcjonują z ustawy, ale mieszkańcy ich formalnie nie 

powołują. Zastępca Wójta powiedział, że za jakiś czas ponowi akcję z pismem 

informującym mieszkańców, które będzie rozwieszane tak jak poprzednio w klatkach 

schodowych o konieczności zakładania wspólnot mieszkaniowych. 
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Radny Piotr Dziadoń powiedział, że należałoby sprawdzić zapis w akcie notarialnym 

dotyczący tego, że do czasu powołania wspólnoty mieszkaniowej to ZGKiM jest 

zarządcą budynku.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że taki zapis nie zdejmuje 

odpowiedzialności wynikającej z ustawy. Generalnie zapis w akcie notarialnym 

powinien zawierać brzmienie: nieruchomością zarządza zakład lub gmina do czasu 

powołania wspólnoty mieszkaniowej. 

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że taki właśnie zapis jest w akcie notarialnym. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że jeśli jest siedem i więcej 

mieszkań to lokatorzy mają obowiązek powołania wspólnoty. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  zapytał czy odbyło się zebranie 

mieszkańców bloku przy Placu Rynkowym po tym zdarzeniu i czy lokatorzy partycypują 

w poniesionych kosztach związanych z remontem dachu? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że mieszkańcy budynku byli 

obecni na spotkaniu zorganizowanym przez pana Wójta po czym zadeklarowali 

proporcjonalne pokrycie kosztów remontu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Piotra Dziadonia             

o odczytanie projektu uchwały nr XXXIX/217/17 Rady Gminy Srokowo z dnia                         

12 września 2017 r. w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo,                           

a następnie poddał projekt pod głosowanie. 

 
Rada Gminy Srokowo jednogłośnie – 10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. 

„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XXXIX/217/17 Rady Gminy 

Srokowo z dnia 12 września 2017 r. w sprawie                                                     

zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3.1 porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 3.2. 

 
Ad. pkt 3.2.  

Udzielenia Gminie Sośno pomocy finansowej na usuwanie skutków 

nawałnic. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Zastępcę Wójta Gminy 

Marka Olszewskiego o przedstawienie projektu uchwały. 
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Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że zgodnie z ustaleniami na 

poprzedniej sesji Rady Gminy zostało zrobione rozeznanie dotyczące sytuacji panującej 

w Województwie Kujawsko – Pomorskim oraz w Województwie Pomorskim. Oceniając 

napływającą pomoc dla mieszkańców poszczególnych gmin, którzy zostali najbardziej 

poszkodowani to okazało się, że zdecydowanie większą pomoc otrzymało 

Województwo Pomorskie. Po skontaktowaniu się z Dyrektorem Departamentu 

Organizacyjnego i Zastępcą Dyrektora Departamentu Rozwoju w Województwie 

Kujawsko – Pomorskim poproszono, aby udzielić pomocy dla Gminy Sośno czyli małej 

wiejskiej gminy, która bardzo ucierpiała podczas nawałnicy.  Zniszczeniu  uległo około  

400 budynków mieszkalnych oraz 760 budynków gospodarczych. Uszkodzeniu uległy 

również budynki i obiekty gminne. Nawałnica pozbawiła dorobku życia kilkaset rodzin. 

Ogromne zniszczenia wystąpiły w kilkuset  gospodarstwach  domowych i  rolnych, 

pozrywane zostały  linie energetyczne, pozbawiając na wiele dni prądu i wody całe 

miejscowości  w gminie. Jeszcze  dziś do wielu miejscowości  jest trudno dojechać. 

Rozmiar tragedii  i strat jest tak wielki, że poszkodowani nie są w stanie sami sobie 

poradzić. Również gmina pozostała z problemem zniszczonych obiektów. Biorąc 

powyższe pod uwagę zasadnym jest udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Gminy Sośno  na  usuwanie skutków  poczynionych przez nawałnice na 

terenie gminy w dniach 11 i 12 sierpnia 2017 r. t. j. na  naprawy obiektów 

użyteczności publicznej gminy. Z Wójtem Gminy Sośno będzie podpisana stosowna 

umowa, która będzie podlegała rozliczeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Krzysztof Mróz zapytał dlaczego przekazujemy pomoc tylko na naprawę 

obiektów użyteczności publicznej?  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że rząd obiecał pomoc w formie 

wsparcia finansowego dla osób fizycznych, które utraciły swoje domy i cały dobytek. 

Jeśli chodzi o obiekty użyteczności publicznej to administracja rządowa nie udziela im 

żadnego wsparcia do tego stopnia, że część szkół nadal jest nieczynna i nie ma 

miejsca, w którym można byłoby prowadzić zajęcia.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Srokowo Reginę Wieczorek             

o odczytanie projektu uchwały nr XXXIX/218/17 Rady Gminy Srokowo z dnia                         

12 września 2017 r. w sprawie udzielenia Gminie Sośno pomocy finansowej na 

usuwanie skutków nawałnic. 
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Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,                            

0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XXXIX/218/17 Rady Gminy 

Srokowo z dnia 12 września 2017 r. w sprawie udzielenia Gminie Sośno 

pomocy finansowej na usuwanie skutków nawałnic. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3.2. porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 4. 

 
 

Ad.pkt 3.3. 
Zasad usytuowania na terenie Gminy Srokowo miejsc sprzedaży                                

i podawania napojów alkoholowych oraz ustalenia liczby punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu                 

(z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży 

jak i w miejscu sprzedaży. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Sekretarz Gminy 

Małgorzatę Chociełowską o przedstawienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że został przedłożony nowy 

projekt uchwały uchylający uchwałę, która była podjęta 15 lat temu. Zbliżyliśmy się do 

granicznej liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych powyżej 4,5%                          

(z wyjątkiem piwa). Dodatkowo został złożony wniosek o wydanie zezwolenia na 

sprzedaż napojów alkoholowych powyżej 4,5% (z wyjątkiem piwa), ale uchwała 

obowiązująca zawiera zapis następujący: ”zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych wydaje się wyłącznie dla podmiotów gospodarczych prowadzących 

działalność handlową w budynkach trwale złączonych z gruntem i usytuowanych 

zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Gminy Srokowo” co oznacza,                  

że nie możemy takiego zezwolenia wydać. W związku z tym proponuje się nie 

wprowadzanie takiego zapisu (co uzgodniono z Radcą Prawnym). Dodatkowo 

proponuje się uaktualnienie zapisów dotyczących odległości od szkół i od obiektów 

sakralnych, ponieważ w dotychczasowej uchwale mieliśmy ustalone 50 metrów,                   

a w Solance nie jest to zachowane. Podobnie jest w przypadku, gdy zostanie otwarty 

lokal po byłej kawiarni to ta odległość będzie mniejsza niż 50 metrów, a dodatkowo 

mieści się w budynku użyteczności publicznej. Przedstawiona uchwała została 

przygotowana do naszych potrzeb włącznie ze zwiększeniem liczby miejsc 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży w ilości 15 punktów (wcześniej 

było 10) oraz liczby miejsc przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży                        

8 punktów (wcześniej było ich 5).  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Piotr Dziadoń zapytał dlaczego obiekty sakralne (z odległością 20 metrów od 

punktu sprzedaży) są bardziej cenione niż szkoły (z odległością 15 metrów od punktu 
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sprzedaży)? Czy z czegoś to wynika? Radny uważa, że jeśli mamy podawać konkretne 

odległości to powinno być zdecydowanie odwrotnie, a jeśli nie to po 15 metrów od 

obydwu punktów. 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska odpowiedziała, że taka odległość wynika               

z rzeczywistego stanu rzeczy. Sekretarz odpowiedziała, że można ujednolicić, aby 

punkty sprzedaży napojów alkoholowych oraz punkty sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych były usytuowane w odległości nie mniejszej niż 15 m od szkół oraz nie 

mniejszej niż 15 m od obiektów sakralnych. Dodatkowo w nowej uchwale nie ujęto 

miejsc, w których można było sprzedawać i podawać napoje alkoholowe podczas 

imprez organizowanych na otwartej przestrzeni na terenie gminy czyli: Plac Rynkowy, 

ul. Wiejska, a w pozostałych miejscowościach na placach przy świetlicach wiejskich                

i remizach po zapewnieniu sanitariatów. Sekretarz uważa, że takich szczegółowych 

zapisów nie powinno się umieszczać w uchwale po to, aby nie ograniczać 

ewentualnych punktów sprzedaży napojów alkoholowych, które mogą powstać na 

terenie gminy. 

Radny Krzysztof Mościcki uważa, że liczbę punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia 

w miejscu sprzedaży należy zmniejszyć do 5 punktów ponieważ 8 takich miejsc to 

zdecydowanie za dużo. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o przegłosowanie 

wprowadzenia zaproponowanej zmiany do uchwały dotyczącej punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w ilości 5 punktów.  

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,                           

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę do uchwały dotyczącą liczby 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% 

alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia                                                           

w miejscu sprzedaży w ilości 5 punktów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o przegłosowanie 

wprowadzenia zaproponowanej zmiany do uchwały dotyczącej zapisu „liczbę punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem 

piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży - 15 punktów”. 

  

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,                           

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę do uchwały dotyczącą zapisu: 

liczbę punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 
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4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży - 15 punktów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o przegłosowanie 

wprowadzenia zaproponowanej zmiany do uchwały dotyczącej zapisu, że punkty 

sprzedaży napojów alkoholowych oraz punkty sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych będą usytuowane w odległości nie mniejszej niż 15 m od szkół oraz nie 

mniejszej niż 15 m od obiektów sakralnych. 

  

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,                           

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę do uchwały dotyczącą zapisu 

punkty sprzedaży napojów alkoholowych oraz punkty sprzedaży                                

i podawania napojów alkoholowych będą usytuowane w odległości nie 

mniejszej niż 15 m od szkół oraz nie mniejszej niż 15 m                                             

od obiektów sakralnych. 

 

Po wprowadzeniu do projektu uchwały przez Panią Sekretarz Gminy Srokowo 

Małgorzatę Chociełowską zmian dotyczących przegłosowanych przez radę Gminy 

zapisów została ona przekazana Przewodniczącemu Rady Gminy Panu Aleksandrowi 

Kamińskiemu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Piotra Dziadonia             

o odczytanie projektu uchwały nr XXXIX/219/17 Rady Gminy Srokowo z dnia                         

12 września 2017 r. w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Srokowo miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz ustalenia liczby punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży, po 

czym poddał ją pod głosowanie podczas, którego na sali obrad uczestniczyło                    

10 radnych. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 10 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,                              

0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XXXIX/219/17 Rady Gminy 

Srokowo z dnia 12 września 2017 r. w sprawie zasad usytuowania                         

na terenie Gminy Srokowo miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych oraz ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa), 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu 

sprzedaży. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3.3. porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 4. 
 
 

 
Ad.pkt.4.  

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o zgłaszanie spraw różnych. 

1.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że podczas zbiórki 

na rodzinę z Aleppo w Syrii przekazano na ten cel łącznie 400 zł. 

2.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że dnia 4 września 

uiszczono wpłatę na konto dla srokowskich strażaków celem wsparcia finansowego na 

zakup mundurów strażackich w wysokości 630 zł.  

3.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że dnia 17 września 

2017 r. odbędą się Dożynki Powiatowe w Karolewie, a następnie poprosił Pana Wójta 

o zapewnienie transportu na tę uroczystość dla osób, które będą reprezentowały naszą 

gminę.  

4.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński przekazał, że dnia 9 września 

2017r. miało miejsce spotkanie z Ministrem Szkolnictwa Wyższego Panem Jarosławem 

Gowinem, w którym uczestniczył wraz z Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginą 

Wieczorek. 

5.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że dnia 9 września 

2017 r. odbyło się zakończenie Pleneru Rzeźbiarskiego w Gierłoży, podczas którego 

Gmina Srokowo otrzymała drewnianą, ręcznie wykonaną rzeźbę w kształcie pięknej 

ławy z cietrzewiem i orłem. 

6.Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że w związku z końcówką spłaty 

pożyczki na realizację modernizacji wodociągów chce ubiegać się o umorzenie kwoty 

160 tys. zł i ten wniosek powinien być zrobiony jak najszybciej (w tym tygodniu)                     

z ujęciem tych środków ponieważ muszą one być przeznaczone na realizację 

przedsięwzięcia z zakresu ochrony środowiska. Zaproponował, aby przeznaczyć je na   

przebudowę oczyszczalni ścieków, na którą mamy już zabezpieczoną kwotę 200 tys. zł, 

a z kosztorysu wynika, że I etap będzie oscylował w granicach 352 tys. zł co idealnie 

wpisałoby się nam w realizację zadania w roku bieżącym. W przyszłym roku możliwe, 

że udałoby się nam pozyskać zewnętrzne środki na dokończenie przebudowy               

- dobudowanie separatora piasku, piaskownika wraz z wymianą dyfuzorów w reaktorze 

biologicznym i zakupem przyczepy do wywożenia osadów. Wtedy mielibyśmy w pełni 

wyremontowaną oczyszczalnię z odpowiednimi parametrami. Podczas rozmów 

w WFOŚiGW wskazano dwa rozwiązania, a mianowicie: przebudowę oczyszczalni 

ścieków oraz dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków, gdzie 
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oba zadania mogą być realizowane, ale z zastrzeżeniem, że środki muszą być 

wykorzystane do końca bieżącego roku. Zastępca Wójta zaproponował przeznaczenie 

środków na oczyszczalnię ścieków w Srokowie po czym poprosił o opinię radnych. 

Radna Ewa Dudek uważa, że przeznaczenie środków jest dobrze ukierunkowane 

ponieważ tak dużej kwoty nie jesteśmy w stanie wydatkować do końca roku na 

przydomowe oczyszczalnie ścieków. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o sprecyzowanie wniosku, 

który będzie za chwile głosowany. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że jest to prośba o wyrażenie 

pozytywnej opinii w sprawie dotyczącej złożenia wniosku o umorzenie części pożyczki        

z WFOŚiGW w Olsztynie w kwocie 160 tys. zł z przeznaczeniem na sfinansowanie 

przebudowy oczyszczalni ścieków w Srokowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o przegłosowanie 

pozytywnej opinii 

Radni jednogłośnie wyrazili pozytywną opinię w sprawie dotyczącej złożenia 

wniosku o umorzenie części pożyczki z WFOŚiGW w Olsztynie w kwocie 160 tys. zł                   

z przeznaczeniem na sfinansowanie przebudowy oczyszczalni ścieków w Srokowie.  

O godz. 16.05 obrady sesji opuściła radna Małgorzata Dwulat – stan 9 radnych. 

7.Radny Krzysztof Mróz powiedział, że każdy z radnych otrzymał wnioski do Powiatu 

Kętrzyńskiego, które najpóźniej mogą być złożone do dnia 15 września 2017 r. W razie 

jakichkolwiek propozycji zmian prosił o wskazanie ich najpóźniej do dnia jutrzejszego  

t. j. do 13 września.   

8.Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że wystąpił do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich z zapytaniem w sprawie odwołania znaku 40 km/h przed wyjazdem ze 

Srokowa. W odpowiedzi otrzymał informację, że w tym miejscu nie musi być 

postawione odwołanie  znaku ograniczenia prędkości ponieważ znak ten jest 

odwoływany przez tablicę „koniec obszaru zabudowanego”. 

9.Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że dziura na moście za 

Skandławkami została już zasypana i zabezpieczona przed wypłukaniem przez wody 

opadowe.  

10.Radny Maciej Kuriata powiedział, że po intensywnych deszczach w jednym miejscu 

zapadł się w chodnik w Kosakowie. Czy gmina ma gwarancję na tę inwestycję?    

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że nie wie kiedy będzie 

naprawiony chodnik, ale mamy na niego gwarancję. Poza tym rozmawiał w tej sprawie 

z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych i czeka na informacje o terminie naprawy. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt  4. i przeszedł do  pkt  5.  porządku obrad. 
 
 

Ad. pkt 5. 
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            
„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XXXIX nadzwyczajnej sesji 
Rady Gminy Srokowo” o godz. 16.20 zamknął obrady sesji. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany do 
czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 11 stron i 6 załączników. 

 
 
 
 
 
 
 
                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                        
                                                                                       Aleksander Kamiński 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:   
  Olga Szostek 

 

 

 

 


